
 

E) 技术参数 Specifications: 

F) 使用注意事项 Attention
感谢您选购锐鹰公司的产品！

如欲了解更多相关产品的信息，请联系您当地的经销商或访问我们的

网页。使用产品之前，请先仔细阅读说明书。
Thank you for purchasing FalconEyes’ products.
For further details of our related products, please contact your 
local distributor or visit our webpage at www.falconeyes.com.hk
Thank you. 
Please read this manual carefully before using this product.

E-mail: info@falconeyes.com.hk

Website: www.falconeyes.com.hk
FM1511_SA1_Chinese_eng

1.非专业人士，请勿随便拆卸，否则后果自负。
2.使用环境应保持干燥、通风注意防潮防水。
3.产品表面有轻微的油渍及污渍请使用清洁布擦拭表面即可清除。
4.请避免硬物将其划伤以至影响使用效果。
5.灯体内置锂电池，贮存长时间的，请在使用时充满电再使用。
6.使用产品时，请详细阅读说明书。
1. Repair the light only by professionals.
2. Keep the environment dry and ventilated when using the product.
3. For best performance of product, maintain cleanliness of the products by wiping the surface with a clean cloth.
4. Do NOT scratch / apply pressure to the product.
5. Recharge the battery from time to time to enhance battery life.
6. Read the user manuals carefully before using the product.
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型号Model no.：
LED个数 No. of LED bulbs
功率Power
色温Color Temperature
流明LUX（LUX)

尺寸Dimensions (LxWxH)
重量Weight

包含配件Accessories included:
MP-155A手柄，连接片,充电器，SA1-BAG棒灯布袋

MP-155A handel, connector, adaptor, carrying bag
SA1-U棒灯U架,SPR-200B-4棒灯连接配件,SA1-S4 棒灯连接件

SA1-U U-Bracket, SPR-200B-4 X-bracket, SA1-S4 T-Bracket
选购配件Optional Accessories

Saber One (SA1)
360pcs

22w

605x 60 x 660mm
1kg

3200K,5000K,5600K,8000K

7.4V,4600mAh

~1hr (at max. output)
~3.5hrs

锂电池Li-ion Battery
充电时间Charging time
使用时间Working time

5m照射距离Illuminating Distance
2M(2200)/1M(8300)/0.5M(24000)

以上LUX数据测量均使用ISO：640感光度测量 The above LUX figure is recorded under ISO:640

●SA1-U棒灯U架拼接示意
     SA-1 With U-Bracket

Saber One(SA1)
棒灯说明书 User Manual  



B) 配件清单与功能示意图 Accessories list&Panel Diagram

A) 产品概述 Product Overview
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C) 操作说明 Operating Instructions

D) 多灯拼接安装示意 Multi-lights Installation
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●选购配件Optional Accessories

●拼接示意Installation

●SPR-200B-4棒灯连接配件拼接示意
    SA1 with SPR-200B-4 X-Bracket

●SA1-S4棒灯连件 拼接示意
     SA1-S4 with T-Bracket
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1.棒灯布袋Carrying Bag  

2.连接片Connectors

3. MP-155A 手柄Handel

4.充电器Charger

5.棒灯SA1

6.色温按钮CCT button

7.电源开关Switch

8.DC充电插口Power socket

9.调光旋钮Output knob

10.频道按钮Channel button

11.电源指示灯Power indicator

12充电指示灯Charging indicator

●色温Color Temperature (CCT)
1. 莎贝尔棒灯设计了 四档色温快速切换功能，分别为3200K、5000K、5600K、8000K，使用时可以随意切
换灯光色温。
1. 4 pre-set CCT are built-in : 3200K, 5000K, 5600K, 8000K so that user can switch to desired CCT easily.
2.切换色温请按动灯体面板上“Color”色温按钮,即可快速切换，如切换到相应色温的位置上红色指示灯会亮起。
2.By pressing the CCT Button, user can switch to the prefered CCT, corresponding indicating light will lights up.
●互控Mutual control function
1.莎贝尔棒灯带有互控功能，共分为A\B\C三组，可以通过互控控制同一频道的灯光；如将所有的灯光同
时调到A组，此时可以通过一支灯来控制所有灯光的色温与亮度；用户也同时可以将灯具设定为B组及C组
灯光，同时设定不同灯光参数，也可以选择Off关闭互控，单独控制。
1.SA1 employs mutual control function in three channels: A/B/C, lights in the same channel can be controlled. For 
example, set alll the lights to channel A and control them via 1 SA1 or set to channel B and C with different settings.
2.切换互控频道请按动灯体面板上“Channel”频道按钮，即可快速切换互控频道以及关闭互控，如切换到相
应频道的位置上红色指示灯会亮起。
2. Press the Channel button to adjust to different channels, or turn off the mutual control function, correspond-
ing indicating light will Lights up.

SA1-U棒灯U架
U-Bracket

SA1-S4 棒灯连接件
T-Bracket

SPR-200B-4棒灯连接配件
X-Bracket

       莎贝尔Saber One系列手持互控式LED补光棒，是一款百变智能LED摄像灯，设计有Ａ/Ｂ/Ｃ
三个组别控置，可多灯同时或分组调节，每个色温值均可无极调光，并设计四档色温快速切换
3200/5000/5600/8000K，大大方便外拍效率，棒灯内置电池，铝合金壳体，标配了手柄、包
包、充电器，可多灯不同角度无限拼接使用，非常适合人物摄影摄像补光使用，外带方便，小
巧灵活。
     The Falcon Eyes Saber One is a handheld LED light stick with the new mutual control technology, it 
is designed with A,B,C three group control channels in order to adjust multiple lights simultanerously 
or in groups. with dimmable power output.  In order to make it more user friendly, we have designed 
with 4 often used color temperatures 32000/5000/5600/8000K as quick selection to convenient the 
outdoor photography. It is with built-in battery, aluminum housing, grid handle, kit bag, charger, and 
amazingly a multiple light connection system. It is very handy and flexible, easy to carry around and 
suitable for portrait as a fill light.


